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Türk Müteahhitler Birliği Başkanı Eren: Krizin Panzehiri İnşaat Sektörü 3’DE

Akademik Çalışmalar
� Uzaktan eğitim sınırları
ortadan kaldırıyor. 2’DE

Öğrenci Görüşü
� Dans Kulübü’nün size
katkıları nelerdir? 8’DE

Röportaj
� EEYO mezunu Merve Erdem:
Hiç bir engel engel değildir. 7’DE

Hukuk
evrensel bir
değer oldu

Açıköğretim Koordinatörleri
İçin Bilgilendirme Toplantısı
� Açıköğretim Fakültesi Koordinatörler Toplantısı, 1-3 Mayıs günlerinde
gerçekleştirildi. Toplantıda Açıköğretim sınav hizmetleri ele alındı. 5. SAYFADA

Yıldızlar geçidi

23 Nisan’da en anlamlı hediye23 Nisan’da en anlamlı hediye
� Çağdaş Eğitim Kulübü ve Gönüllü Toplumsal Hizmet-
ler Kulübü’nün Mersin’in Mut İlçesine bağlı Balabanlı

Köyü İlköğretim Okulu’nda kurduğu kütüphaneye 3 bin
kitap ve 4 bilgisayar daha eklendi. 5. SAYFADA

� 11. Uluslararası Eskişehir
Film Festivali, sinemamızın ünlü
isimlerini buluşturdu.

� Festivalin bu yılki onur
konukları ise Ekrem Bora ve
Nebahat Çehre oldu.

� Gecede Cem Özer, Nurgül Yeşil-
çay ve sinema dünyasının ünlü yö-
netmen konukları da yer aldı. 5’TE
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ÜniversiteSanayiİşbirliği
UlusalKongresi
Yer: KongreMerkeziSalonAnadolu
veKırmızıSalon
Saat:18:00
Mühendislik Mimarlık
Fakültesi

Kongre

KadınÇalışmaları
OrtaDoğuTeknikÜniversitesi
SosyolojiBölümüÖğretimÜyesi:
Prof.Dr.YıldızECEVİT
Yer: KongreMerkeziMaviSalon
Saat:14:00
Edebiyat Fakültesi

Konferans

NörobiyolojidenZihinFelsefesine,
Ruh-BedenSorunu
MersinÜniversitesiFelsefeBölümü
ÖğretimÜyesi
Doç.Dr.KamuranGÖDELEK
Yer: EdebiyatFakültesiZakineÇELİK
ÖZTÜRKKonferansSalonu
Saat:14:00
Edebiyat Fakültesi

Konferans

Pamphylia'nınYüceKenti
Yer: ÖğrenciMerkeziSalon2009
Saat:14:00
Edebiyat Fakültesi

Konferans

SınıfKonseri
SabriyeÖZKAN-ErikaFARKAS
Yer: Salon2003
Saat:20:00-22:00
Devlet Konservatuvarı

Konser

NevKonseri
BaharŞenliği2009-ETİFEST
Yer: İkiEylülKampusüŞenlikAlanı
Saat:21:00
A&G EVENT

Konser

8 Mayıs Cuma

‘3500 iletişim
mezunu
arıyoruz’

‘Türk mutfağı
hak ettiği
düzeye gelmeli’

� Anadolu Ajansı ile Basın-Yayın ve
Enformasyon Genel Müdürlüğü’nün
temsilcileri, İletişim Bilimleri Fakül-
tesi’nde düzenlenen “Geçmişten Gü-
nümüze Anadolu Ajansı ve Basın
Yayın Enformasyon Genel Müdür-
lüğü” konulu panele konuşmacı ola-
rak katıldı. 3. SAYFADA

� Türk mutfağının zengin kahvaltı
kültürü, üniversitemiz Turizm ve Otel
İşletmeciliği Yüksekokulu tarafından
düzenlenen Türk Mutfağı Ulusal Se-
mineri’nde ele alındı. 3. SAYFADA

� Hukuk Fakültesi, “Hukuk Felsefesi ve
Sosyolojisi” kolokyumunun bu yıl ikinci-
sini düzenledi. Kolokyumun bu yılki ko-
nusunu “Yargı: Kurallar, Kurumlar ve
Kararlar” oluşturdu. 4. SAYFADA

11. Anadolu ÜniversitesiUluslararası EskişehirFilm Festivali’ndegösterilen uzun metrajlıfilm sayısı:
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� Anadolu Üniversitesi İletişim Bilimleri Fa-
kültesi öğretim üyesi Yrd. Doç. Dr. Yasemin
Özgün Çakar, 16 – 18 Ocak 2009 tarihleri ara-
sında Hindistan’ın Mumbai kentinde gerçek-
leşen II. Dünya Üniversiteler Forumu’nda
“Türkiye’de Üniversitelerde Neo-liberal Dö-
nüşüm Süreci” adlı bildirisinde, neo-liberal
politikalarla birlikte dünyada üniversitelerin
nasıl bir dönüşüme uğradığını analiz etti.

Yard. Doç. Dr. Çakar, hazırladığı bildiride
iş gücü sorunlarının, iş güvencesi sorunları-
nın, esnek üretimin, verimlilik ve birtakım
yeni kavramla esnekliğin üniversitede nasıl
uygulandığı ve dönüşümün nasıl yaşandı-

ğına değindiğini ve bu dönüşüm sürecinin
nelere neden olabileceği üzerinde durdu-
ğunu belirtti.

Eğitim Politikaları Dönüşüyor

Çakar, çalışması ile ilgili olarak şunları söy-
ledi: “Kapsam olarak daha çok neo-liberal po-
litikaların neleri etkilediği ve temel olarak
neden bu politikaların uygulanmasına geçil-
meye ihtiyaç duyulduğuna, dünyadaki eko-
nomiye politik açıdan bakıp dünyada
yaşanan krize ve siyasal sistemin bunlarla
nasıl başa çıktığına ve bunun sonucunda uy-
gulanan istihdam politikalarına ve eğitim po-

litikalarındaki bunlara paralel olarak yaşanan
dönüşümlere temel olarak işaret ettim.”
Çakar, sermayenin istediği işgücünün nasıl
olduğunu ve buna yönelik nasıl bir eğitim sis-
teminin daha çok ortaya konduğunu belirle-
meye çalıştığını söyledi. Mumbai –
Hindistan’da gerçekleşen II. Dünya Üniversi-
teler Forumu’nun bana katkıları ise buranın
kültür olarak, görsel olarak çok zengin, çok
güzel olmasıyla ilişkili” diyen Çakar, buranın
çok farklı bir mekan olduğunu vurguladı. Fo-
rumun da kendi içinde oldukça zengin oldu-
ğunu belirten Yrd. Doç. Dr. Çakar, çok farklı
ülkelerden gelen akademisyenlerin kendi ül-

kelerinde yaşanan
üniversite sorun-
ları ve bunların
çözüm yollarıyla
ilgi konuları tartı-
şan pek çok bil-
diri sunduklarını
söyledi.

� Anadolu Üniversitesi Eğitim Bi-
limleri Enstitüsü araştırma görevli-
lerinden Ferit Karakoyun ve Dicle
Üniversitesi öğretim elemanların-
dan Yrd. Doç. Dr. M. Tahir Kavak ta-
rafından yapılan “Uzaktan Eğitim
Hakkında Öğretim Elemanı Görüş-
leri: Dicle Üniversi-
tesi Örneği” adlı
çalışma 4 – 7
Şubat 2009 ta-
rihleri arasında
Kuzey Kıbrıs
Türk Cumhuriye-
ti’nde gerçekleşen World
Conference on Educational Sciences
(WCES – 2009) adlı konferansta bil-
diri olarak sunuldu. Araştırmanın
amacının Dicle Üniversitesi bünye-
sinde görev yapan öğretim eleman-
larının uzaktan eğitimle ilgili
görüşlerini belirlemek olduğunu be-
lirten Karakoyun, bu amaçla 24
maddelik bir anket kullandıklarını
ifade etti. Öğretim elemanlarına yö-
neltilen anketin dört ana kategori-
den oluştuğunu söyleyen
Karakoyun, bunların öğrenme etki-
liliği, yönetim, coğrafik sınırlar ve
kaynak entegrasyonu, kişiselleş-
tirme, öğretim tasarımı ve yönetim
olduğunu vurguladı.

Karakoyun, öğretim elemanları-
nın uzaktan eğitime genel olarak ba-
kışlarını ise şu şekilde açıkladı:

“Öğrenciler ve okullar arasında bilgi
ve kaynak paylaşımını daha hızlı bir
şekilde sağladığını, bilgiye erişme-
nin kolay olduğunu fakat bilginin
uzlaşma olmadan kopyalandığını ve
paylaşıldığını düşünmekteler. Öğ-
renme ortamının öğrenciye göre dü-
zenlenebildiği fikrine katılmışlardır

ancak bu düzenle-
menin esnek
bir öğrenme
ortamı ge-

rektirdiğini, öğ-
retim materyali hazırlamanın vakit
aldığını ve öğrenciye bu ortamın su-
nulmasının zor olduğunu düşünü-
yorlar.

Bilgi Paylaşımını Hızlandırıyor

Ayrıca okulların uzaktan eğitimle
esnek bir öğretim yöntemi oluştura-
bildiğini ve uzaktan eğitimin öğre-
tim kaynaklarını etkili olarak
bütünlediği fikrine katılıyorlar.
Ancak uzaktan eğitimde yüz yüze
görüşme yapmanın güçlükle yapıl-
dığını ve öğrencileri denetlemenin
zor olduğunu düşünürken diğer ta-
raftan da uzaktan eğitimin gelenek-
sel öğretimden daha iyi sonuçlar
ürettiğine, öğrencilerin öğrenmeye
olan ilgilerine ve öğretmenin
performansını artırdı-
ğına dair kuşkuları da
var.”

Öğretim elemanlarının en çok ka-
tıldıkları konunun uzaktan eğitimin
coğrafik sınırları ortadan kaldırdığı
yönünde olduğunu belirten Karako-
yun, bir bütün olarak değerlendiril-
diğinde öğretim elemanlarının
uzaktan eğitimin geleneksel eğiti-
min yerini alacak bir yöntemden
daha çok geleneksel eğitime destek
sağlayan bir öğretim yöntemi oldu-
ğunu düşündüklerini vurguladı.
Karakoyun, “Ayrıca geleneksel öğ-
retimden birçok konuda vazgeçe-
medikleri ve uzaktan eğitimle ilgili
kuşkuları olduğu görülmektedir-
ler.” diyerek bunun uzaktan eğitim
ortamı hazırlamak için öğretim ele-
manlarının daha fazla emek ve
zaman harcamak istememelerin-
den kaynaklanmış olabileceğini
ifade etti.

� 5-9 Kasım 2008 tarihlerinde Alanya’da
gerçekleştirilen International Tourism
Conference 2008, Cultural and Event Tou-
rism: Issues and Debates adlı konferansa
katılan Turizm ve Otel İşletmeciliği Yük-
sekokulu öğretim üyelerinden Yard. Doç.
Dr. Medet Yolal, Eskişehir’in ilk yerleşim
yeriolanOdunpazarı semtindeki tarihiOs-
manlı Evleri’nin restorasyonunu ve proje
kapsamında gerçekleştirilen çalışmaların
bir raporu olarak
hazırladığı “Kültü-
rel Miras Yönetimi:
Odunpazarı Evleri
Örneği” başlıklı bil-
dirisini sundu.
Yolal, çalışması ile
ilgili olarak şunları
söyledi:“Turizm-
den daha fazla
gelir elde edilmesi
ve bunun sürekli
kılınması için kültür turizminin önemine
atfen gelişmiş ve gelişmekte olan ülke-
lerde pek çok kent, kültürel ve tarihi alan-
larını turistler için çekici hale getirmeye
çalışıyor. Benzer bir eğilim Türkiye’de de
gözlenmekte ve kamu sektörünü ve özel
sektörü kültürel ve tarihi varlıkların ko-
runması gayretine itiyor.” Odunpazarı Ev-
leri Projesi’nin 2005 yılında başlatıldığını
ve halihazırda 10 sokakta 110 binanın res-
torasyonun tamamlanmış olduğunu be-
lirten Yolal, projenin önemli ayaklarından
birinin de 2006 yılında Atlıhan’ın orijina-

line sadık kalınarak yeniden inşası oldu-
ğunu vurguladı. Yolal, bu binanın el sa-
natları ve hediyelik eşya dükkanlarından
oluşan bir çarşı işlevi gördüğünü ve bir
çekim merkezi durumunda olduğunu
ifade etti. “Bölgedeki bir diğer önemli kül-
tür varlığı ise 1525 yılında inşa edilmiş
olan Kurşunlu Camii ve külliyesidir. Camii
ve külliyenin restorasyon çalışmalarına
başlanmıştır.” diyen Yolal, projenin yal-

nızca restorasyon
ve yeniden yapılan-
dırma çalışmaları
ile kısıtlı olmadığını,
bölge halkının des-
teğinin sağlanması
amacıyla Safran-
bolu, Beypazarı gibi
başarılıprojelerege-
ziler düzenlendiğini
ve bu sayede halkın

başarı örneklerini
yerinde görerek halkın ikna edilmesinin
de sağlandığını vurguladı. Yard. Doç. Dr.
Medet Yolal ayrıca, projenin tamamlan-
ması ile bölgedeki evlerin konukevi, resto-
ran, kafe ve kültür merkezi olarak
işletilmesi ile kentte yeni bir yaşam alanı-
nın yaratılmaya çalışıldığının hedeflendi-
ğini ifade etti. Son olarak ise, “Projenin
5000 yeni istihdam yaratması ve yılda
250000 turist çekmesi beklenmektedir”
diyen Yolal, bu projenin kentin sosyo-kül-
türel yaşamına da önemli katkılar sağla-
yacağını vurguladı.

Uzaktan eğitim sınırları
ortadan kaldırıyor

Tarihten bugüne
Odunpazarı Evleri

Yard. Doç. Dr. Medet YolalYard. Doç. Dr. M. Tahir Kavak

Yard. Doç. Dr. Yasemin Özgün Çakar

Üniversitelerde dönüşüm gerçekleşiyor

2 A K A D E M İ K Ç A L I Ş M A L A R AnadoluHaber



Simge AKSU

� Endüstriyel Sanatlar Yüksekokulu,
17 Nisan günü “Fuar Standartları Ta-
sarım Kriterleri Konferansı” düzen-
ledi. Endüstriyel Sanatlar Yüksekokulu
Konferans Salonu’nda gerçekleştirilen
konferansa Mimar Taner Şekercioğlu
konuşmacı olarak katıldı.

Fuar tasarımında bütçe ve zamanın
en önemli kriterler olduğunu belirten
Şekercioğlu, “Sadece dört gün sergile-
necek bir ürün için gösterişli stantlar
açmanın maliyeti çok yüksek oluyor.
Ama bizim bu stantları açmamızın
amacı, dört gün gibi kısa bir sürede
ulaşamadığımız bütün müşterilere
ulaşmak. Bu yüzden de stant çok
önemli. Müşteriler standın tasarımın-
dan, dizaynından etkilenip içeri geli-
yorlar, dikkat çeken bir stant iyi satış
yapma olanağı sağlıyor. Farkındaysa-
nız hayatınızda en çok para verip aldı-
ğınız kıyafet gelinliktir. Sadece bir gün
giyersiniz ve muhteşem olmalıdır,
stantlar da böyledir” dedi.

AnadoluHaber
Editör: Araş. Gör. Onur BEKİROĞLU

Tasarım: Burcu ÜÇOKH A B E R 3

‘3500 iletişim mezunu arıyoruz’

Türk mutfağı hak ettiği düzeye gelmeli
Havva TOPRAK

� Turizm ve Otel İşletmeciliği Yüksek-
okulu(TOİYO),20Nisangünü“TürkMut-
fağı Ulusal Semineri: Türk Mutfağında
Kahvaltı” konulu bir se-
miner düzen
ledi. Kongre Mer-
kezi Kırmızı ve
Mavi salonlarda dü-
zenlenen seminer
beş oturumda ger-
çekleştirildi. Semine-
rin açılış
konuşmalarını Türk
Mutfağı Araştırma ve
Uygulama Birimi
(TÜMAB) Müdürü
Doç. Dr. Dündar Deni-
zer ve Turizm ve Otel
İşletmeciliği Yüksek-
okulu Müdürü Prof. Dr.
Mustafa Çakır yaptı. Açılış
konuşmalarının ardından Anadolu
Üniversitesi tanıtım filmi gösterildi.

Doç. Dr Dündar Denizer, TÜMAB’ı
kurma amaçlarının Türk mutfağına
katkı sağlamak olduğunu söyledi. Se-
miner için Türk mutfağında kahvaltı

konusunu seçtik-
lerini belirten

Denizer, “Bütün
restoran işletme-
ciliği kitaplarına

baktığımızda
hepsinde Ame-
rikan ve İngiliz
kahvaltısı bu-
lunmaktadır.
Bu kitapların

içinde Türk
mutfağına
dair hiçbir

bilgi bulun-
mamaktadır.
Bu durum

beni oldukça üzdü. Bu yüzden Açık-
öğretim Fakültesi’ne yazdığım resto-
ran yönetimi kitaplarında Amerikan

ve İngiliz kahvaltısının ardından Türk
kahvaltısı bölümünü de ekledim. İste-
ğim çok zengin olan bu mutfağımızın
uluslararası literatürde yer almasıdır.
Bunun için de neler yapmamız gerek-
tiğini düşündük ve bu semineri dü-
zenledik” diye konuştu.

Prof.Dr.MustafaÇakırdaTÜMAB’ın
düzenlediği bu ikinci akademik etkin-
liğin, ulusal bir düzeyde gerçekleştiril-
diğini ve “Türk Mutfağında Kahvaltı”
konusunu ele aldığını belirterek, “Bu-
radaönemliolanTürkmutfağınınhak
ettiği düzeye erişmesidir” dedi.

Açılışkonuşmalarınınardındanger-
çekleştirilenbeşoturumdakatılımcılar;
“Kahvaltılık Ürünlerin Tanıtımı, “Eski
TürklerdeYemekÖğünleriveSofraDü-
zenleri”, “Otel İşletmelerinde Kahvaltı
Kültürünün Türk Kahvaltı Kültürü ile
Karşılaştırılması”, “Türk Kahvaltı Kül-
türü”, “Okul Başarısında Kahvaltının
Önemi” gibi çeşitli konulardaki çalış-
malarını sundular.

� Türk basınının en eski kurumla-
rından olan Anadolu Ajansı ve Basın-
Yayın ve Enformasyon Genel
Müdürlüğü (BYEGM)’nün temsilci-
leri, 28 Nisan günü İletişim Bilimleri
Fakültesi’nde düzenlenen “Geçmiş-
ten Günümüze Anadolu Ajansı ve
Basın Yayın Enformasyon Genel Mü-
dürlüğü” konulu panele konuşmacı
olarak katıldılar. Panel, İletişim Bi-
limleri Fakültesi 117 nolu derslikte
gerçekleştirildi.

Ajansın Kuruluş Öyküsü

Panelin açılış konuşmasını yapan
İletişim Bilimleri Fakültesi Dekanı Prof.
Dr. Nejdet Atabek, Anadolu Ajansı ve
Basın-Yayın ve Enformasyon Genel
Müdürlüğü’nün Türkiye Cumhuriyeti
tarihi ile özdeşleşmiş iki kurum oldu-
ğunu söyledi. Her iki kurumla iletişim
ve iş birliğinin geliştirilmesi yönünde
çalışmalar yapıldığını kaydeden Prof.
Dr. Atabek, iki kurumu da fakültede
ağırlamaktan duydukları memnuni-
yeti dile getirdi.

İletişim Bilimleri Fakültesi öğretim

üyesi Doç. Dr. Erkan Yüksel’in yönet-
tiği panelin ilk konuşmasını Anadolu
Ajansı Genel Müdürü Dr. Hilmi Bengi
yaptı. “Dünden Bugüne Anadolu
Ajansı ve Ajans Haberciliği” konulu ko-
nuşmasında, Anadolu Ajansı’nın ku-
ruluş öyküsünü anlatan Bengi,
“Memleketin her tarafı bir cephe ha-
line gelmiş düşmanla boğuşuluyor.
Böyle bir ortamda bir karargah binası
içerisinde devletin temelleri atılırken
en önemli konulardan birisi Anadolu
Ajansı’nın kurulması. Anadolu Ajansı
bir anlamda yeni Türk devletinin ku-
ruluşunun habercisi kurumdur” dedi.
Anadolu Ajansı’nın kuruluşundan bu
yana yaşadığı serüveni anlatan Bengi,
ajansın bugün sahip olduğu olanak-
lardan da söz ederek, teknolojik geliş-
melere ayak uydurmada son derece
başarılı olduklarını söyledi.

Başbakanlık Basın-Yayın ve Enfor-
masyon Genel Müdürü Salih Melek de
“Dünden Bugüne Basın-Yayın ve En-
formasyon Genel Müdürlüğü İletişim
Fakültesi Mezunlarına Sunduğu Hiz-
metler” başlıklı bir konuşma yaptı. Ku-

rumun yeniden yapılanma içerisinde
olduğunu kaydeden Melek, “Yaptığı-
mız hesaplara göre tam olarak bir en-
formasyon bakanlığı gibi çalışmamız;
ülkemizi daha ileriye götürebilme-
miz için bizim 3 bin 500 iletişimciye
ihtiyacımız var. 23 tane yurt dışı bü-
romuz var. Hindistan’da büromuz
yok, Çin’de, Latin Amerika ülkele-
rinde büromuz yok ve biz bütün dün-
yadan bilgi alamıyoruz. Yeni
yapılanmamızda bütün dünyaya
temsilciliklerimizi açmayı, bütün
dünyayı takip etmeyi, her alanda
bilgi almayı istiyoruz. Bunun için
yaptığımız hesaplara göre kurumu-
muzda özellikle yabancı dil bilen,
hatta iki yabancı dil bilen 3 bin 500
iletişimciye ihtiyacımız var” dedi.

Yerel Basına Önemli Destek

Basın-Yayın ve Enformasyon Genel
Müdürlüğü Basın Yayın Dairesi Baş-
kanı Hüseyin Topal, “Enformasyon
Hizmetleri, Yabancı Basına Yönelik Ça-
lışmalar ve Tanıtım” başlıklı bir ko-
nuşma yaptı. Topal, konuşmasında

Basın Yayın Dairesi’nin Türkiye’de ça-
lışmalarını sürdüren yabancı basın
mensupları ile yapılan çalışmaları ve
Türkiye’nin uluslararası alanda tanı-
tımı ile ilgili bilgiler verdi. Yayın Şube
Müdürü Rukiye Değer de “Basın-Yayın
ve Enformasyon Genel Müdürlü-
ğü’nün Haber-Yayın Hizmetleri ve
Yerel Medyaya Katkısı” konulu konuş-
masında, genel müdürlüğün haber,
görsel içerik sağlama ve eğitim faali-
yetleri ile Türkiye’de yerel basına ver-
diği destekleri anlattı. Basın Şube
Müdürü Nazan Er ise “Basın Kartı Uy-
gulaması” konulu konuşmasında, gü-
nümüzde basın kartı uygulaması,
kartın getirdiği avantajlar ve basın
kartı sahibi olmak için uygulanan pro-
sedürler hakkında katılımcıları bilgi-
lendirdi. Panelin son konuşmasını
Hukuk Müşaviri Süheyla Parmak
Aydos yaptı. “İfade Özgürlüğü ve Basın
Kanunu” başlıklı konuşmasında
Aydos, basın kanunu ve kanunun
ifade özgürlüğü temelinde uluslararası
hukuk kuralları açısından uygunluğu
üzerine görüşlerini aktardı.

Toplantıda Anadolu Ajansı ve Basın Yayın ve Enformasyon Genel
Müdürlüğü’nün iletişim fakültesi mezunlarına yönelik istihdam

olanakları ile öğrencilere sağlanabilecek staj imkanları da konuşuldu.

BYEGM Genel Müdürü Salih Melek iletişim öğrencilerine seslendi:

� Çağdaş Eğitim Kulübü (ÇEK) ve Gö-
nüllü Toplumsal Hizmetler Kulü-
bü’nün (GTHK) ortaklaşa yürüttüğü
“Umudumuz Kitaplar” projesi kapsa-
mında 24 Aralık 2008 tarihinde 2 bin
kitap ile Mersin’in Mut ilçesindeki Ba-
rabanlı İlköğretim Okulu’nda kurulan
kütüphanenin resmi açılışı, 23 Nisan
Ulusal Eğemenlik ve Çoçuk Bayra-
mı’nda gerçekleştirildi. Kampanya
dahilinde yeni getirilen 3 bin kitap ile
4 adet bilgisayar, 10 koli oyuncak da
okula hediye edildi.

Destek Verenlere Teşekkür

Açılışı Mut Kaymakamı Osman Yeni-
doğan, Mut Belediye Başkanı Murat
Orhan ve Anadolu Üniversitesi öğrenci-
lerini temsilen Ali Emre Dingil yaptı.
Osman Yenidoğan, “Anadolu Üniversi-
tesi’nden gelen arkadaşların gönül
bağı ile gerçekleştirdiği bu çalışmayı
gönülden tebrik ediyorum ve teşekür-
lerimi sunuyorum” dedi. Barabanlı İlk-
öğretim Okulu Müdürü Bayram Kök
de “Bu kütüphane ilçemizin ikinci
büyük kütüphanesi olmuştur. Anadolu
Üniversitesi öğrencilerine ve emeği
geçen herkese teşekkürlerimi suna-
rım” diye konuştu. Ali Emre Dingil ise
“İki kulüp olarak ortak noktamız gö-
nüllü eğitim çalışmalarıdır. Bu çalışma-
larda yüzlerce çocuğa gönüllü olarak
ders destek eğitimleri verdik, ihtiyacı
olan okullara, köylere, başta kitap
olmak üzere binlerce kırtasiye malze-
mesi ve ders materyali yardımında
bulunduk. Başta Rektörümüz Prof.
Dr. Fevzi Sürmeli olmak üzere tüm
Anadolu Üniversitesi öğretim üyeleri
ve çalışanlarına ve gönüllü arkadaşla-
rımıza çok teşekkür ediyorum” dedi.

Kulüp üyeleri ve köylüler, ayrıca
“Anadolu Üniversitesi ve Barabanlı
Köyü Hatıra Ormanı” oluşturdular.
Ayrıca Barabanlı İlköğretim Okulu öğ-
rencilerinin bir ay süren bir çalış-
mayla hazırlamış oldukları tablo da
Rektör Prof. Dr. Fevzi Sürmeli’ye he-
diye olarak gönderildi.

23 Nisan’da
en anlamlı
hediye

‘Stant tasarımı
müşteriyi
çekiyor’

‘İnşaat sektörü
lokomotif
konumunda’
Hanife KANAL

� Türk Müteahhitler Birliği Başkanı İn-
şaat Mühendisi Erdal Eren, Anadolu
Üniversitesi Mühendislik Mimarlık Fa-
kültesi Seminer Salonu’nda düzenlenen
“Gelecek Yüzyılda Mühendislik ve Türk
Müteahhitliği” konulu söyleşiye konuş-
macı olarak katıldı. Söyleşi 29 Nisan
günü gerçekleşti.

İnşaat Krizin Panzehiri

Türkiye gibi gelişmekte olan toplum-
larda inşaat sektörünün lokomotif bir
sektör olduğunu belirten Eren, bunun
hızlı nüfus artışıyla ilgili olduğunu söy-
ledi. Erdal Eren, sanayileşmiş şehirlerin
çok fazla göç aldığını belirterek,“Bunla-
rın sonucunda da ciddi ekonomik so-
runlar ve bitmez bir inşaat faaliyeti
yaşamak zorundayız” dedi. Yeni bir sa-
nayi yatırımının planlanması, başla-
ması ve işçi çalıştırılmasının en hızlı
şekilde üç yılda gerçek-
leştiğini ifade eden
Eren, bu nedenle
inşaat sektörünü
krizin panzehiri
olarak gördüklerini
kaydetti.

Turizm ve Otel İşletmeciliği Yüksekokulu’nun düzenlediği seminerde, “Türk Mutfağında Kahvaltı” konusu ele alındı.

Erdal
Eren
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BİLİM ve TEKNOLOJİ
Ali Emre Dingil

GüneşFırtınalarını3-BoyutluGözlem

�Nasa’nın ikizSTEREO(SolarTerrestrial
RelationsObservatory )uyduları,Gü-
neş’temeydangelenveKoronalMadde
AtımıolarakbilinenGüneşFırtınalarını
ilkkezüç-boyutlugözlemliyor.

2006yılınınsonlarınadoğrufırlatılan
uydular,Güneş’inKoronatabakasından
çıkanplazmaatımını,birbirleriyleözdeş
alıcılarıyla farklınoktalardansimültane
olarakgözleminiyapıyorlar.Yapılanüç-
boyutlugözlemlersayesindefizikçiler,ko-
ronadangüneşsistemineatılan
maddeninyapısını,hızını,kütlesiniveyö-
nünüdetaylıbirşekilde inceleyebilecek-
ler.BöyleceDünya’nınmanyetik
koruyucutabakasıolanmanyetosferene
kadarmaddegeleceğininvenasıletkile-
neceğininayrıntılıbiranaliziyapılabile-
cek.

Ayrıntı için:
http://www.nasa.gov/home/hqnews/2

009/apr/HQ_09-083_STEREO.html

Uzayın BaşladığıNokta

�Uzayneredebaşlar?Atmosferintam
olarakneredebitipuzayınneredebaşla-
dığı sorusunacevapvermekkolaydeğil-
dir.Çünkübuarayükseklikaraştırma
balonları içinçokyüksekkalırkenuydu-
lar içinseçokalçakkalanbirbölgedir.

CalgaryÜniversitesi’ninbilimadam-
ları tarafındanyapılan
cihaz,dünyaatmosfe-
rininyumuşakrüz-
garlarıylaatmosfer
dışındakisaatte
1000kmhızıbulan
şiddetliyüklüparça-
cıkrüzgarlarınınayrım
noktasınıçokdetaylıölçümlemeyiba-
şardı.2007yılındafırlatılancihazıntopla-
dığıverileri inceleyenCalgary
Üniversitesindenbilimadamları,uzayın
başladığıbölgeninyüksekliğini118kilo-
metreolarakbelirledilervekonuyla ilgili
çalışmayı JournalofGeophysicalRese-
arch dergisindeyayınladılar.
Kaynak:UniversityofCalgaryFacultyof
Science

http://www.science.ucalgary.ca/space-
edge

YeniKuyrukluyıldızYi-SWAN

�KuzeyYarıKüredekiYeniKuyrukluyıl-
dızYi-SWAN:

Sekizincikadirdenufakbirkuyruklu
yıldızCassiopeia (Kraliçe) takımyıldızın-
danPerseus (Kahraman) takımyıldızına
doğruyavaşça ilerliyor.Yi-SWANolarak
adlandırılanbusürprizziyaretçinisanve
mayısayıboyuncaküçükteleskoplar için
iyibirhedefolacak

Hiçkimsehenüzbukuyrukluyıldızın
birkuyruğasahipolduğunubildirmedi.
FakatönümüzdekigünlerdeAy’ıngöz
kamaştırıcıetkisininazalmasıylabu
durumdeğişecektir.KuyrukluyıldızYi-
SWANbüyükdikaçıklığasahipolmasın-
dandolayı tümgeceboyunca
gözlenebilmektedir.Kuyrukluyıldız8
Mayıs’taenberi (güneşeenyakın)nokta-
sındayaniyaklaşıkolarakGüneş’ten190
milyonkmuzaklıktaolacaktır.

Kaynak:AstroHaber

Bilgiler üniversitemiz Uydu ve Uzay

Araştırma Enstitüsü’nden alınmıştır.

Mehmet Demirkan DEMİRKAYA

� Her yıl gerçekleştirdikleri ağaç
dikme geleneğini devam ettiren Fen
Fakültesi Matematik Bölümü öğren-

cileri,ağaçdikmegeleneğinibuyılda
devam ettirdi. 70 öğrenci, Matema-
tikBölümüBaşkanıProf.Dr.VakıfCa-
fer’in yönetimde 10 Nisan günü

Sultandere Kıravdan Ağaçlandırma
Sahası’nda 600 fidanı doğaya kazan-
dırdı.MatematikBölümü,1998yılın-
dan bu yana 7100 fidan dikti.

Gelenek devam ediyor

� Uluslararası İlişkiler Birimi, 25 Nisan
günü “Din Sosyolojisi-Karşılaştırmalı Eği-
tim” konulu bir eğitim düzenledi. Kong-
re Merkezi’nde gerçekleştirilen etkinliğe
Padova Üniversitesi’nden Din Sosyologu
Prof. Vincenzo Pace konuşmacı olarak
katıldı. Eğitimde İslamiyet ile Hristiyan-
lık karşılaştırılarak, iki dinin benzer ve
farklı yönleri ele alındı. İslamiyet ve Hı-
ristiyanlığın sosyokültürel bir yeniliği
teşvik ettiğini söyleyen Pace, bu iki dinin
dünya üzerindeki gücüne ve karizmatik
liderlerine de değindi.

Din sosyolojisi
eğitimi

Miniklerden
fidan dikimi

Prof.
Vincenzo

Pace

‘Hukuk evrensel bir değer oldu’
Hale KARAKAYA

� Hukuk Fakültesi, 30 Nisan - 2 Mayıs
tarihlerinde “Hukuk Felsefesi ve Sosyo-
lojisi” kolokyumunun bu yıl ikincisini
düzenledi. Kongre Merkezi Kırmızı Sa-
lon’da gerçekleştirilen kolokyumun bu
yılki konusunu “Yargı: Kurallar, Kurum-
lar ve Kararlar” oluşturdu.

Kolokyumun takdimini yapan Yard.
Doç. Dr. Ahmet Haluk Atalay, yargı ko-
nusunun felsefi ve sosyolojik bir prob-
lem olarak ele alınacağını söyledi.
Yargının aynı zamanda bir erk oldu-
ğunu belirten Atalay, yargılama işlemi-
nin yalnızca mantıksal olana
indirgenemeyeceğini ve yargıda iradi
bir yönün de bulunduğunu ifade etti.
Kolokyumun açılış konuşmasını yapan

Rektör Yardımcısı ve Hukuk Fakültesi
Dekanı Prof. Dr. Nüvit Gerek de huku-
kun zaman içinde şekillenerek gelişti-
ğini ve evrensel bir değer haline
geldiğini söyledi.

Kolokyumun ilk oturumu, Yeditepe
Üniversitesi öğretim üyesi Prof. Dr.

Vecdi Aral’ın başkanlığında ve İstanbul
Üniversitesi’nden Araş. Gör. Dr. Ülker
Yükselbaba ile Bilgi Üniversitesi’nden
Araş. Gör. Gökçe Çataloluk’un konuş-
macı olarak katılımlarıyla gerçekleşti.
Yargı bağımsızlığı konusunu değerlen-
diren Prof. Dr. Aral, “Mahkeme kararla-

rının, iradi bir unsuru içerdiği ve bu ne-
denle de bilimsel niteliğinin ikinci
planda kaldığı savunuluyor. Ancak,
iradi bir karar akli temellere dayanmaz
iseinsanlarıtatminetmez”dedi.Arş.Gör.
Dr. Ülker Yükselbaba da Dworkin’in ku-
rallar modelini değerlendirerek, kurallar
ve ilkelerin yargılamada
kullanılması konu-
sunu ele aldı. Arş.
Gör.GökçeÇataloluk
iseLuhmann’ınsis-
tem teorisinde
mahkemelerin
rolü konulu bir
konuşma
yaptı.

Hukuk Felsefesi ve Sosyolojisi kolokyumu
hukukçuları ikinci kez buluşturdu.

Prof. Dr.
Nüvit Gerek

Şeyda Elif GÜVEN

� Kariyer Kulübü tarafından 28-29
Nisan günlerinde düzenlenen “Kari-
yer günleri 2009” etkinliğin açılışı, 28
Nisan günü Kongre Merkezi’nde ger-
çekleştirildi. Etkinliğin açılış konuş-
malarını Kariyer Kulübü Başkanı
Kemal Kılınç ve Rektör Yardımcısı
Prof. Dr.Ömer Zühtü Altan yaptı. Onur
konuğu olan Eskişehir Büyükşehir Be-
lediyesi Başkanı Prof. Dr. Yılmaz Bü-
yükerşen ise “Yılmaz Hoca’nın
Defterinden Kariyer Notları” ile “Kari-
yer Günleri 2009”un ilk sunumunu
gerçekleştirdi.

Üniversitemize Değer Kattılar

Kariyer Kulübü Başkanı Kemal Kı-
lınç,2007yılındakurulankulübünbu-
güne kadar 8 eğitim ve 4 geniş
katılımlı organizasyona imza attığını,
sadece bu yıl kulübe 800 yeni üyenin
katıldığını söyledi.

Rektör Yardımcısı Prof. Dr.Ömer
Zühtü Altan da “Kariyer Kulübü yeni
kurulan bir kulüp ancak onlara böyle
bir görev verirken hiç kuşkuya kapıl-
madık. Başarılı olacaklarını biliyor-
duk” dedi. Öğrencilerin kendi
değerleri ile üniversitelerine değer kat-
tıklarını vurgulayan Prof. Dr. Altan,
kulüp üyelerini gerçekleştirdikleri bu
etkinlikten dolayı kutladı.

Hayalleriniz Peşinden Gidin

Prof. Dr. Yılmaz Büyükerşen ise su-
numunda öğrencilere deneyimlerin-

den ve hayallerinden bahsetti. Sa-
londa bulunan öğrencileri ve öğren-
cilerin çabaları ile düzenlenen
etkinliği gördükten sonra Türkiye’nin
geleceğine güven duyduğunu kayde-
den Prof. Dr. Büyükerşen, “Müteşeb-
bis olun, ben yaparım derken asla
'yapabilir miyim' diye tereddüt et-
meyin. Hiçbir olumsuzluk sizi yıldır-
masın. Hayalinizin peşinden gidin”
dedi. “Bu zamana kadar neyi hayal
ettiysem gerçekleştirdim” diyen Bü-
yükerşen, Anadolu Üniversitesi’nin
de bu hayallerinden biri olduğunu
söyledi. Prof. Dr. Yılmaz Büyüker-
şen’e konuşmasının ardından “Kari-
yer Günleri 2009” anısına plaket ve
çiçek verildi.

Etkinliklere Ford Otosan, AvivaSa,
Garanti Bankası, Türkiye İş Kurumu,

Süremer, Yorktrade, kariyer.net, Arçe-
lik, JCI, Atv-Sabah Grubu, Finansbank,
Philip MorrisSa, Yapı Kredi Sigorta, Ec-
zacıbaşı, Oden Turizm, Yapı Kredi
Emeklilik, Endel Şirketler Grubu ve
Turkuvaz Medya gibi farklı sektörlerin
önde gelen kuruluşlarından birçok yö-
netici ve uzman, kariyer konusundaki
kurumsal ve bireysel tecrübe ve biri-
kimlerini öğrenciler ile paylaştı.

Etkinlik kapsamında katılımcı şir-
ketlerin ve sektörlerinin tanıtımı yapı-
lırken,kariyereyönverilmesi, işarama
becerilerinin geliştirilmesi, stajlar, iş
başvuruları ve mülakatlar, şirketlerin
eleman seçimindeki yöntemler,
Kamu Personeli Seçme Sınavı, dijital
teknolojinin hayatımızdaki ve iş dün-
yasındaki yeri gibi çeşitli konular da
ele alındı.

Kariyerinizi şimdiden belirleyin

� Anadolu Üniversitesi Çocuk Yuvası
öğrencileri ile Sinan Alağaç İlköğretim
Okulu ana sınıfı öğrencileri fidan dikim
etkinliğinde bir araya geldi. 30 Nisan
günü gerçekleşen etkinlikte öğrenciler,
hem Sinan Alağaç İlköğretim Okulu
bahçesine fidan diktiler, hem de öğren-
dikleri şarkı ve şiirleri birlikte söylediler.

Prof. Dr. Büyükerşen, “Hayallerinizin
peşinde koşun. İnsan hayal ettikçe yaşar.
Engelleri aşın. Hayallerinizi gerçekleştirmek
için de ilk adımı atın” dedi.
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Neslihan KİRPİKLİ

� Açıköğretim Fakültesi Koordinatörler
Toplantısı, 1-3 Mayıs tarihleri arasında
gerçekleştirildi. Toplantıya Rektör Prof.
Dr. Fevzi Sürmeli, Açıköğretim Fakültesi
Dekanı Prof. Dr. Aydın Ziya Özgür ve
Anadolu Üniversitesi Akademik Danış-
manlık ve Uygulama Hizmetleri Genel
Koordinatörü Prof. Dr. Nuray Serter baş-
kanlık etti. 81 ilden 158 koordinatörün
katıldığı toplantı Atatürk Kültür ve
Sanat Merkezi’nde yapıldı.

Yeni Öğretim Yılındaki Yenilikler

Açıköğretim Fakültesi tanıtım prog-
ramının gösterimi ile başlayan etkinli-
ğin açılış konuşmasını Rektör Prof. Dr.
Fevzi Sürmeli yaptı. Açıköğretim Fa-
kültesi’nin mezunlarına sağladığı nite-
liklerin ve bunun sağladığı iş
güvencesinin önemine değinen Rek-
tör Prof. Dr. Fevzi Sürmeli, 2009-2010
eğitim yılında gerçekleştirmeyi plan-
ladıkları yenilikler hakkında bilgi
verdi. Prof. Dr. Sürmeli, Açıköğretim
Fakültesi sınırlarını doğuda Azerbay-
can, batıda ise İngiltere’ye kadar taşı-
yacaklarını söyledi. Şu anda
Açıköğretim Fakültesi’nde 1 milyon
365 bin öğrencinin kayıtlı olduğunu
belirten Rektör Sürmeli, düzenlenen
yeni sisteme göre yıllık harç bedelini
yatırmayan öğrencinin kaydının silin-
meyeceğini ifade etti. Prof. Dr. Sür-
meli, gerçekleşecek olan bir diğer
yeniliğin ise günde 18 saat yayın ya-
pacak uydu kanalı çalışması oldu-
ğunu da belirtti.

Açıköğretim Fakültesi Dekanı Prof.
Dr. Aydın Ziya Özgür de 1982-83 yılın-
dan beri açıköğretim öğrencilerine des-
tek olmak amaçlı akademik
danışmanlık ve uygulama hizmeti ver-
diklerini söyledi. Öğrencilerin danış-
manlık dersine katılma nedenlerine
değinen Prof. Dr. Özgür, bunların ders-
leri daha iyi anlamaya yardımcı olması,
öğrencilerin başka ders çalışma fırsatla-
rının olmaması, öğrencinin kendisinin
üniversite öğrencisi gibi hissetmesini
sağlaması ve öğrencilerin ders çalışma
isteklerinin artması gibi sebeplerden
kaynaklandığını belirtti. Prof. Dr. Aydın
Ziya Özgür, sistemin daha iyi işlemesi
için bu toplantının kendilerine rehber
olacağını kaydetti.

Sınav Hizmetleri

Anadolu Üniversitesi Bilgisayar Araş-
tırma ve Uygulama Merkezi Müdürü
Yard. Doç. Dr. Hakan Şenel ise “Sınav
Hizmetlerinin Değerlendirilmesi” ko-
nulu bir konuşma yaptı. Şenel, sınava
hazırlık ve değerlendirme süreçlerini,
sınav görevlileri ile ilgili yaşanan sorun-
ları, sınav evrakının korunduğu depolar
ile sınav bina ve salonlarının seçilme-
sinde gelişen süreç hakkında koordina-
törleri bilgilendirdi.

Toplantının ardından gerçekleşen
soru-cevap bölümünde Rektör Prof. Dr.
Fevzi Sürmeli, Uzaktan Öğretim Sis-
temi’nden Sorumlu Rektör Yardımcısı
Prof. Dr. Nazmi Ulutak, Açıköğretim Fa-
kültesi Dekanı Prof. Dr. Aydın Ziya
Özgür, İşletme Fakültesi Dekanı Prof. Dr.
Necdet Timur, İktisat Fakültesi Dekanı
Prof. Dr. Ahmet Özmen ve Bilgisayar
Araştırma ve Uygulama Merkezi Mü-
dürü Yard. Doç. Dr. Hakan Şenel, katı-
lımcıların yönelttikleri soruları
yanıtladılar.

Açıköğretim
koordinatörleri
bilgilendirildi

Nilüfer KUTLU

� Anadolu Üniversitesi, birbirinden
ünlü konukların katıldığı bir açılış tö-
reni ile Eskişehirli sinemaseverler için
perdelerini açtı.

Ekrem Bora ile Nebahat Çehre’nin
onur konuğu olduğu 11. Uluslararası
Eskişehir Film Festivali açılış töreni,
Atatürk Kültür ve Sanat Merkezi’nde 2
Mayıs gecesi yapıldı. Törene Rektör
Prof. Dr. Fevzi Sürmeli, sinema oyun-
cuları Ekrem Bora, Nebahat Çehre,
Cem Özer, Nurgül Yeşilçay, Yapımcı
Necip Sarıcı, Yönetmen John Cunning-
ham, Cecelia Condit, Yapımcı Freddy
Olsson ve sinema dünyasından tanı-
nan çok sayıda kişi katıldı.

Anadolu Üniversitesi Sinema Kül-
türünü Geliştirme Birimi ve öğrenci-
lerin gönüllü çabalarıyla düzenlenen
festivalin açılış konuşmasını
yapan Prof.
Dr. Fevzi Sürmeli, “11 yıl,
her bahar bu günleri he-
yecanla bekledik, coş-
kuyla yaşadığımız bir
şenliğimiz var
dedik: Sinema.
Zaman çabuk
geçiyor. Geçen
10 yıl ve bu
sene 11. yıl,
sanki dün
gibi ama sü-
rekli hep ol-
masını
istediğimiz
günler. Bu
sürede 314’ü
uzun, 255’i
kısa metrajlı olmak
üzere toplam 569
film gösterimi ya-
pılmış ve bu filmleri
80 bin 576 seyirci iz-
lemiş. 11 yıl önce yal-
nızca ‘Sinema
Günleri’ adı altında 8
filmle başladığımızda,
yaptığımız şeye inandık
ve bunun için yola çık-
tık. En başından beri
inandığımız şey, bilimin
sanattan ayrılamayacağı-
dır. Bu görev, bu sorum-
luluk her zaman bizim
yani
Anadolu Üniversitesi’nin
kimliğinin bir parçası
oldu; olmaya da

devam edecektir. Ka
rarlıyız; çünkü bilgi ve kültürü

paylaşıp çoğaltmanın
yolunun sanattan geçti-

ğine, sanatla kurulan
iletişimin daha köklü,

daha kalıcı, yaratıcı
ve üretken olduğuna

içtenlikle inanıyo-
ruz” dedi.

Gecede, festival
kapsamında düzen-

lenen “Sinema Kültü-
rüne Katkı

Yarışması”nda ödüle
layık görülenlere de

ödülleri verildi. “En iyi
sinema makalesi” ödü-

lüne, Tunç Yıldırım,
“İkinci Dünya Savaşı

Sonrasında Türki-
ye’deki Aglosakson ve
Fransız Kültürel Etkin-
liklerinde Sinemanın
yeri 1944- 1953” ma-

kalesi ile layık gö-
rüldü. Yıldırım,

ödülünü Yönetmen
John Cunning-

ham’dan aldı. “En iyi
sinema kitabı” ödü-

lünü de Nejat Ulu-
say, “Melez

İmgeler” adlı ki-
tabı

ile aldı. Ulusay’a

ödülünü Yönet-
men Cecelia
Condit verdi.
“Jüri Özel
Ödülü”nü Leyla
Özalp, “Bir Film
Yapmak” adlı
eseri ile Yapımcı
Freddy Olsson’dan
aldı. “Televizyonda
Yayınlanan En İyi Sinema
Programı” ödülünü Sky Türk
kanalında yayınlanan “En
Heyecanlı Yeri” adlı sinema
programı aldı. Ödülünü
programın sunucusu Cey-
lan Özçelik’e ünlü oyuncu
Cem Özer verdi. “Sinemaya
emek ödülü”nün sahibi de
ses yönetmenliğinin ve ya-
pımcılığın yanı sıra belgeselle
de ilgilenen Necip Sarıcı oldu.
Sarıcı ödülünü, Anadolu Üni-
versitesi’nden mezun olan ünlü
oyuncu Nurgül Yeşilçay’dan aldı.

Onur ödüllerinin sahipleri ise
Oyuncu Ekrem Bora ve Neba-
hat Çehre oldu. Ödülünü Ana-
dolu Üniversitesi İletişim
Bilimleri Fakültesi Sinema ve Tel-
evizyon Bölümü öğretim üyesi ve
aynı zamanda Festival Başkanı
olan Prof. Dr. Gülseren Güç-
han’dan alan Ekrem Bora, ödülü
kendisine layık gören jüri
üyelerine ve Eskişehir hal

kına teşekkür etti.
Oyuncu Nebahat Çeh-

re’ye ise ödülünü Rektör
Prof. Dr. Fevzi Sürmeli
verdi. Anadolu Üniver-
sitesi hakkında muhte-

şem duyumlar
aldığını belirten Çehre,
“Burada çok güzel bir

gençlik yetişiyor, ülkemi-
zin de buna çok ihtiyacı

var. Ayrıca bana layık gö-
rülen bu ödülü sinemaya
emek vermiş, yaşayan ve
yaşamayanlar adına alı-

yorum” dedi.
Ödül töreninin ardın-

dan festivalin açılış
filmi, yönetmenliğini

Tarsem Singh yaptığı ve
Cannes Grand Prix de La

Pres (Büyük Basın
Ödülü) ile BAFTA (İngiliz

Sinema, Televizyon ve
Sanat Akademisi) tara-
fından verilen “Ömür

Boyu Başarı
Ödülü”ne sahip

“Düşüş (The Fall)”
oldu.

Açılış töreni, Aka-
demik Kulüp’te veri-

len kokteyl ile son
buldu. Festival, 11
Mayıs günü sona

erecek.

‘Coşkuyla yaşadığımız bir şenlik’

Bu yıl 11. kez düzenlenen Anadolu Üniversitesi
Uluslararası Eskişehir Film Festivali, Türk sinemasının
tanınmış isimlerini bir kez daha buluşturdu.

(Festival programı ile ilgili ayrıntılı bilgiye
http://eskfilmfest.anadolu.edu.tr
adresinden ulaşılabilir.)

Festivalin bu yılki onur konukları sinemamızın emektar
isimleri Ekrem Bora ve Nebahat Çehre oldu.

Nurgül Yeşilçay

Cem Özer
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Ahmet CEMAL

Okuma
Köşesi

SANAT NASIL “OKUNMALI” ?

Ülkemizde sergiler açılıyor,
türlü festivaller düzenleniyor, ki-
taplar çıkıyor, ve ayrıca, yüksek öğ-
renim düzeyinde sanat eğitimi de
veriliyor. Bütün bu görünüşteki
hareketliliğe karşılık, sanat etkin-
liği düşünce ortamlarına da uza-
nıyor mu? Yani diyelim açılan bir
sergideki resimler ve/veya o re-
simleri yapmış olan sanatçı, yap-
tıklarından resimlerini sergilediği
kitleye uzanan bir bağlam içer-
sinde tartışma ve inceleme ko-
nusu oluyor mu? Perdelerini yeni
açan bir tiyatro oyunu, sahneden
salona uzanan – olan ya da olma-
yan – köprüleri açısından bir he-
saplaşmaya yol açıyor mu? Yeni
çıkan bir edebiyat eseri, hangi açı-
lardan yankı uyandırıyor? Uyan-
dırabiliyor mu?

Hemen söyleyelim ki, bu sorula-
rın tümünün cevabı hayır’dır. Ve
bu hayır’ın nedenleri üzerinde cid-
diyetle, yani bilginin rehberliğinde
durulmadığı sürece, sanattan her-
hangi bir şekilde söz etmenin,
sanat eğitimi vermenin hiçbir an-
lamı ve önemi yoktur.

Yaptığım bu saptamanın iddialı
olduğunun bilincindeyim. Fakat şu
soruya cevap aramak, öyle sanıyo-
rum ki böylesine iddialı konuş-
mamı haklı gösterebilecektir :
Genel olarak sanat, ülkemizde bi-
reylerin daha kapsamlı boyutlar
içersinde düşünmelerini sağlaya-
bilmekte midir? Bu sorunun da ce-
vabı hayırdır, ve bu hayır’ın
nedenini sanatta aramak, yani sa-
natın –sorumluluğu kendisine ait
olmak üzere – bu ülkenin insanına
bir şeyler veremediğini söylemek,
sanat adına büyük bir haksızlık ve
yine büyük bir yanlışlık olur.

Ülkemizde sanat, insanların gün-
lük yaşamlarına kadar uzanama-
maktadır, çünkü yapılan sanat,
okunmamaktadır! Sanatın aynı za-
manda okunmayı gerektiren bir dü-
şünme alanı olduğu üzerinde hiç
durulmamaktadır. Buradaki okuma
eylemi ile anlatmak istediğim şey,
aslında basit sorulara da indirgene-
bilir : Yapılanın ne anlatmak istediği,
bunu başarabilip başaramadığı,
toplum ve birey açısından anlat-
maya çalıştığının yeterince inandı-
rıcı, başka deyişle gerçekçi olup
olmadığı gibi. Dikkat edilecek
olursa, sanatın manzarası, sadece
yapılana bakmakla, yapılanı oku-
makla ve dinlemekle yetinilerek,
teknik nitelikleri sanattaki yaratıcılı-
ğın kendisi düzeyine çıkartarak ta-
mamlanabilecek bir manzara
değildir. Sanatın bize sergilediği
manzaralar, ancak sergilemek iste-
dikleri üzerinde düşünsel bağlamda
odaklaşmakla sanat adına çözüm-
lenebilir. Ve ancak böyle bir çözüm-
leme, bizi sanat ile yaşam arasında
varlığı kesinlikle gereken köprüleri
kurmaya zorlayabilir.

Bunun belki de en önemli ko-
şulu, sanata genelinde hayatı öğre-
nebilmek için gerekli çabalardan
kaçınmamış kişiler kimliğiyle yak-
laşabilmemizdir. Hayatı öğrenmek
için çaba harcamaya gerek duy-
muyorsak eğer, hayatın en güçlü
yansımalarından biri olan sanattan
yararlanabileceğimizi boşuna dü-
şünmeyelim!

Hale KARAKAYA

�Güzel Sanatlar Fakültesi (GSF) Grafik
Bölümü öğrencileri, “2008 Conqueror
Tasarım Yarışması”, "Mevsimler" ko-
nulu dergi kapak tasarımı ve "Kaia-
Aşkın Gözü Kördür” temalı "T-shirt

Desen Yarışması"nda ödül aldı.
Öğr. Gör. Mehtap Aşıcıoğlu tarafın-

dan yürütülen "Grafik Tasarıma Giriş"
dersi kapsamında hazırladıkları çalış-
malar ile yarışmalara katılan öğrenci-
lerden Funda Akman, "Conqueror

Tasarım Yarışması"nda mansiyon
ödülü ve "Kaia T-shirt Tasarım Yarış-
ması"nda jüriözelödülükazandı.Pınar
Ulus ve Burhan Bilgiç ise "Kaia T-shirt
TasarımYarışması"ndailk16’yagirerek
mansiyon ödülüne layık görüldü.

‘Kökler ve Açılımlar’ sergilendi

Havva TOPRAK

� Güzel Sanatlar Fakültesi Grafik Bö-
lümü öğretim üyeleri ve hat sanatıyla
i lgi lenen
usta sanat-
çıların eser-
l e r i n d e n
oluşan kali-
grafi ve tipo-
g r a f i n i n
s a n a t s a l
yansımaları
“Kökler ve
A ç ı l ı m l a r ”
adlı sergi, 27
Nisan günü
açıldı. Kütüp-
hane Alt Sergi
Salonunda su-
nulan çalışma-
lar ziyaretçilerden büyük ilgi gördü.

Grafik Bö-
lümü öğre-
tim üyesi

Y a r d .
D o ç .
Mehtap
Uygun-
göz amaçlarının, yazı-
nın tarihine genel bir bakış
atarak, çıkan çalışmaları izleyici-
ler ile buluşturmak olduğunu
söyledi. Sergide, Kökler kısmında
geçmişte hat sanatı ile ilgilenen
ustaların eserleri yer alıyor. Eser-
leri sergilenen hat sanatçıları
şunlar: İlhami Turan, Etem Ça-
lışkan, Ali Toy, Hüseyin Gün-
düz, Ali Rıza Özcan.

“Açılımlar” bölümünde ise
Grafik Bölümü öğretim elemanları-

nın tümünün katıldığı resim, baskı, ti-

pografi, fotoğraf, kali-
grafi ve tipografi alanlarında yaptık-
ları, kendi branşlarına uygun hale
getirmeleri sonucu oluşturdukları
eserler yer alıyor.

Sergide eserleri bulunan öğretim
elemanları ise T. Fikret Uçar, Zeki Cey-
han, Gonca İlbeyi Demir, Hüseyin Er-
yılmaz, Mehtap Uygungöz, Hatice
Biçinciler, Cemalettin Yıldız, Semih
Kaplan, Ebru S. Baranseli, Melike Taş-
çıoğlu, Bengisu Keleşoğlu, Eren Evin
Kılıçkaya Boğ ve Sevgi Arı.

KISA... KISA... Ayrıntılar e-gazete’de http://e-gazete.anadolu.edu.tr

� Devlet Konservatuvarı Öğretim
Görevlileri Özlem Koçyiğit ve Bur-
çin Barut Dikicigiller’ in Flüt Sınıfı
öğrencileri tarafından 21 Mart Salı
akşamı “Flüt Konseri” verildi. Kon-
ser Halkbilim Araştırma Merkezi
Salon 2003’te gerçekleşti.

Geleceğin
sanatçıları
sahnedeydi

� Devlet Konservatuvarı tarafından
17 Nisan Cuma akşamı, “Viyola ve Pi-
yano Resitali” düzenlendi. Halkbilim
Araştırmaları Merkezi’nde gerçekle-
şen konserde, viyolada Yusuf Gençay,
piyanoda ise Çağdaş Alapınar Gençay
sahne aldı.

Viyola ile
piyano bir kez
daha buluştu

� Devlet Konservatuvarı öğre-
tim üyesi Özlem Sümer’in
keman sınıfı öğrencileri tarafın-
dan 28 Nisan Salı akşamı
keman konseri verildi. Konser
Halkbilim Araştırmaları Mer-
kezi Salon 2003’te gerçekleşti.

Öğrenciler
kemanlarını
konuşturdu

9 Mayıs Cumartesi

6. Uçurtma Şenliği
Yer: İkiEylülKampusü
Saat:10:00
Beden Eğitimi ve Spor
Yüksekokulu

10 Mayıs Pazar

11 Mayıs Pazartesi

Kişisel Gelişim Semineri
Yer:Salon2003
Saat:09:00-13:00
Eskişehir Sosyal Güvenlik
İl Müdürlüğü

Klasik Müzik Konseri
Bülent EVCİL(Flüt)
Ayla EMANET(Flüt)
Lillian TONELLA (Piyano)
Yer:Salon2003
Saat:09:00-13:00
Anadolu Üniversitesi Senfoni
Orkestrası

8. Girişimcilik Akademisi
Yer:KongreMerkeziTümSalonlar
Saat:09:00-17:00
JCI-Junior Chamber
International Eskişehir

Anadolu'daSanatÇalıştayı
Yer: EğitimFakültesi
(Açılış: Kongre Merkezi Salon
Anadolu - 10:00 - 11:00 / 15 Mayıs’a kadar
sürecek.)

EğitimFakültesi

Dil ve Teknolojisi
David EVANS
Yer: ÖğrenciMerkeziSalon2009
Saat: 11:00
Yabancı Diller Yüksekokulu

Ben Kim, Konuşmak Kim:
Sunum ve Sunuculuk Tüyoları
Hakan URGANCI TRT Spikeri
Yer: KongreMerkezi
KırmızıSalon
Saat: 14:00
İletişim Bilimleri Fakültesi

Okumanın Rolü
David EVANS
Yer: ÖğrenciMerkeziSalon2009
Saat: 14:00
Yabancı Diller Yüksekokulu

‘Usta’ Filmi Galası ve Söyleyişi
Yönetmen:Bahadır Karataş
Yapımcı: Mete Özok
Oyuncular: Fadik Sevin Atasoy
Yetkin Dikinciler
Yer: SinemaAnadolu
Saat:18:30
11. Eskişehir Film Festivali
Komitesi

Grafik bölümü öğrencileri üç ödül aldı
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� Bu sözü belki de en iyi
anlatanlardan biri Merve
Erdem. Kendisi bir işitme engelli. Ama
azmivebaşarısıylaengelinibahaneet-
meden iki üniversite bitirmiş ve şimdi
yüksek lisansyapıyor.MerveErdemile
gösterdiği bu başarıdan dolayı güzel
bir söyleşi gerçekleştirdik.

� Anadolu Üniversitesi’ni tercih etme-
nizdeüniversiteninişitmeengellileriçin
sahip olduğu birim için etkili oldu mu?

Anadolu üniversitesi ile 2,5 yaşında
tanıştım. İÇEM’e geldim ve eğitimime
başladım.Dahasonrakieğitimlerimide
burada tamamlamayı çok istedim. Çok
küçükyaştabuüniversiteyle tanıştığım
için bu üniversiteye karşı bir sempatim
oluşmuştu. İlk önce Açıköğretim Kamu
Yönetimi bölümünde lisans eğitimime
başladım. Daha sonra işitme engelliler
için yetenek sınavları olduğunu duy-
dum. Bu sınavlara katıldım ve kabul
edildim. Dört yıl boyunca güzel bir or-
tamda eğitim aldım ve grafik bölü-
mündenmezunoldum.Aynızamanda
kamu yönetimini de bitirdim.İyi ki bu
üniversiteye girmişim ve bu ortamda
bulunmuşum diyorum.

� İşitme engelli olmanız eğitiminizde
herhangi bir olumsuzluk yaşamanıza
neden oldu mu?

Zor tarafları oldu. Ancak ben küçük
yaşta özel eğitimler aldığım için çok
fazla bir zorlukla karşılaşmadım. Gerek
okumagerekseanlamakonusundaeği-
tim alanımda bir sıkıntı olmadı. Ders
anlatıldığızamanonuçokiyidinlemem
gerekiyordu. Çünkü dikkatim dağıldığı
zaman konuyukaçırabiliyordum.Ama
arkadaşlarıma ya da öğretmenlerime
sorarakkaçırdığımyerleribirazgeriden
deolsatoparlamayaçalışıyordum.Her-
kesten biraz daha fazla çaba göster-
mem gerektiğini biliyordum.

� İnsanların azminize bakışı nasıl
oldu?

İnsanlar açıkçası etkileniyorlar. Sü-
rekli çok başarılısın, çok azimlisin şek-
linde güzel tepkiler alıyorum. Takdir
ediyorlar ve takdir edilmek gerçekten
güzel bir şey. Diğer engelli arkadaşları-
mın aileleri tarafından örnek gösterili-
yorum. Bakın Merve yapmış sizde
yapabilirsiniz şeklinde. Şunu söylemek
isterim azimle yapılmayacak hiçbir şey

yok.Engelliyim,birşeyyapamamdeyip
kendimizibirkenardabırakmamalıyız.
Gerçektenbaşaracağımıza inanmalıyız.
Zaten biz açığımızı kapatmak için gere-
ğindenfazlaçabagösteriyoruz.Diğer in-
sanların da bizi desteklemesi ve bize
sahip çıkması lazım.

� Grafik sanatının kişisel gelişim süre-
cinizde etkisi nasıl oldu?

Grafik sanatı hayatımı çok güzel bir
şekilde değiştirdi. Sanat eğitimi hare-
ketli bir ortamda olduğu için kendini
daha çok güncel olayların içine bırakı-
yorsun. Gözlem ve dikkat gerektiren
işlerle uğraşıyorsun. Grafik eğitimi
farklı bakış açılarına sahip olmamı
sağladı. Çok eğlenceli bir bölüm ve
ben severek yapıyorum bu işi diye-
bilirim.

� Dumlupınar Üniversitesi’nde yük-
sek lisans yapıyorsunuz. Bu üniver-
siteye gitme kararı nasıl oluştu?

Okuldan mezun olduktan sonra
yüksek lisans yapmak istiyordum.
Akademik kariyer yapmayı düşün-
düğüm için Dumlupınar Üniversite-
si’ne başvurdum ve kabul edildim.
Akademisyen olma idealleriyle bu
yola koyuldum diyebilirim.

� Gelecekle ilgili planlarınız neler?
İyi bir başarıyla yüksek lisansımı

bitirmek ve olursa öğretim görevlisi
olmak. Tabii engellilerin olup olma-
dığını bilemiyorum. Ama olunmu-
yorsa da bunu aşıp bir ilk olmak
isterim. Eğitimimi devam ettirip ken-
dimi sürekli geliştirmek istiyorum.

� Toplumda ve eğitim hayatında en-
gelli vatandaşlarımızın durumunu

nasıl gö-
rüyorsu-
nuz?

Bir insanın
engelli ol-
ması o kişi-
nin hiçbir şey yapamayacağı
anlamına gelmez. Kişi engelli diye
onunla pek ilgilenilmiyor. İlgilenil-
mediği zaman da o kişi toplumda
kaybediliyor. Ailelere çok iş düşüyor.
Çocuklarına küçük yaşlarda eğitim
aldırmalı ve onların kendilerini sü-
rekli geliştirmelerine olanak sağlan-
malıdırlar. Böylelikle engelli bireyler
ilerleyen yaşlarında kimseye ihtiyaç
duymadan hayatlarını devam etti-
rirler. İşte bu konuda toplumun ve
ailelerin bilinçli olması gerekmekte-
dir. Eskişehir’de engellilere karşı bir
anti sempatizanlık yok. Burada çok
rahat yaşayabiliyorlar. Ama başka
şehirde engellilere pek iyimser ba-
kılmıyor ve bir dışlama yapılıyor.
Özellikle bu bizim iş arama zamanı-
mızda çok başımıza geliyor. Mail yo-
luyla iletişim kuralım diyoruz. Bu
kabul edilmiyor ve genellikle tele-

fonla yapılması is-
teniyor. Toplumun bunu anlama-
maya ya da kabullenmemeye bir
inadı var. Bu inadı yıkmamız gereki-
yor aslında. Bu konuda birçok ça-
lışma yapılıyor. Ama daha fazla
sesimizin çıkması gerektiğini düşü-
nüyorum. Birçok engelli kuruluşu ve
özel eğitim merkezleri olsun sesimizi
duyurmalıyız. Engelli olarak yaptık-
larımızı ve yapabileceklerimizi top-
luma göstermeliyiz.

Son olarak şunları söylemek iste-
rim “Hiçbir engel, engel değildir.”
Ülke çapında engellilerin desteklen-
mesi ve onların yetiştirilip kendi baş-
larına sorumluluk alabilecek bireyler
olarak yetiştirilmesine katkı sağlan-
malıdır. Engellileri topluma kazan-
dırmaya çalışan kişi ve kurumlara
ayrıca benim eğitimim için de çaba
gösteren bütün hocalarıma ve de ai-
leme teşekkür ediyorum.

Mine DEMİREL

Remziye Merve Erdem
� 1985 İstanbul doğumluyum.
Doğumanındaişitmesinirleriminze-
delenmesi nedeniyle her iki kula-
ğımda çok ileri derecede işitme
kaybım var. 2,5 yaşından beri işitme
cihazı kullanıyorum. Anadolu Üni-
versitesi İÇEM'de 2 yaşından 6 ya-
şınakadaraldığımaileeğitimiveaile
içindeki özel eğitimim sayesinde
bugün, dinleme (duyma) ve konuş-
mada zorluk çekmiyorum.

LisanseğitimimiAçıköğretimFakül-
tesiKamuYönetimi ve2004-2008yıl-
ları arasında Anadolu Üniveristesi
EngellilerEntegreYüksekokuluGrafik
AnaSanatDalı'ndayaptım.

2007 Mart - Haziran aylarında
Anadolu Üniversitesi Özürlü Öğren-
cilerBirimi'ndeGrafikTasarımcıola-
rak çalıştım. Şu anda Dumlupınar
Üniversitesi Sosyal Bilimler Ensititü
Grafik Ana Bilim Dalı'nda yüksek li-
sans öğrencisiyim.

“Aileler çocuklarına küçük yaşlarda
eğitim aldırmalı ve onların kendilerini
sürekli geliştirmelerine olanak sağla-
malılar. Böylelikle
engelli bireyler ilerleyen yaşlarda
kimseye ihtiyaç
duymadan hayatlarını
devam ettirirler.”

Engelliler Entegre Yüksekokulu
Grafik Bölümü Mezunu
Merve Erdem:

Hiçbir engel, engel değildir
12 Mayıs Salı

13 Mayıs Çarşamba

Şenlik Yürüyüşü
Bahar Şenliği 2009
Yer: KampusveŞehirTuru
Saat: 14:00
Rektörlük

Ergin GÜLEN Karikatür Sergisi
Yer: EğitimKarikatürleriMüzesi
Saat: 17:30 (Açılış)
(30 Haziran’a kadar açık.)

Mizah Üretenler Derneği

Enterpreneurship for Youth
Gençlik İçin Girişimcilik
Yer: KongreMerkezi
Saat: 10:00-16:00
Uluslararası İlişkiler Birimi
ve Avrupa Birliği İş
Geliştirme Merkezi

6 Sigma Eğitimi
Borusan Holding
Tevfik DURMUŞOĞLU
Yer: KongreMerkezi
Saat: 09:00-18:00
Fen Fakültesi

Bahar Şenliği 2009 - Radyo A
Geleneksel Bahar Şenliği
Açılış Partisi
Yer: YunusEmreKampusüÇarşıA
Saat: 22:30
Radyo A

Sınıf Konseri
Erden BİLGEN
Yer: Salon2003
Saat: 20:00-22:00
Devlet konservatuvarı

8. Eskişehir Kalite Şöleni
Yer: ÖğrenciMerkezi
KALDER Eskişehir Şubesi

Bilimsel Gelişmeler Işığında
Evrim Doç. Dr. Ergi Deniz ÖZSOY
(Hacettepe Üniversitesi)
Günseli BAYRAM
(Sabancı Üniversitesi)
Yrd. Doç. Dr. Handan ÜSTÜNDAĞ
(AnadoluÜniversitesi)
Yer: EczacılıkFakültesi
Saat: 15:00
Sağlık Kulübü, Yazarlar
Sendikası, Türk Tabipler
Birliği, Eğitimsen,
Eskişehir Tabip Odası

Golf Turizmi ve Endüstrisi
Yer: KongreMerkezi
Saat: 14:00
Turiz ve Otel İşletmeciliği
Yüksekokulu

Geleceği bilmek için geçmişi anlamak gerek
Funda ÇELEN

� Anadolu Üniversitesi Avrupa Birliği
Araştırma Uygulama ve Dokümantas-
yon Merkezi, 30 Nisan günü “Farklı
Yönleriyle Avrupa Birliği (AB) ” adlı bir
konferans düzenledi. Kongre Merkezi
Mavi Salon’da gerçekleştirilen konfe-
ransta Anadolu Üniversitesi öğretim
üyesi Prof. Dr. S. Rıdvan Karluk ve Orta
Doğu Teknik Üniversitesi (ODTÜ) öğre-
tim görevlisi Dr. C. Coşkun Küçüköz-
men konuşmacı olarak katıldı.

Konferansın açılış konuşmasını
yapan İktisadi ve İdari Bilimler Fa-
kültesi öğretim üyesi Doç. Dr. Nihal Y.
Mızrak, konferansın güncel konular-
dan da yararlanarak Avrupa Bir-
liği’nin yapısı, işleyişi ve risk yönetimi

üzerine olduğunu söyledi.
Konferansta “AB’nin Gelişimi ve

Türkiye” konulu bir sunum yapan
Prof. Dr. S. Rıdvan Karluk, AB’nin
genel yapısını anlatarak, Türkiye ve
diğer ülkeler açısından tarihsel ve iş-
leyiş süreci hakkında bilgi verdi. AB

ile Türkiye arasında gümrük birliği
alanında 1 Ocak 1996’dan itibaren
tam üyeliğin olduğunu belirten Kar-
luk, Ankara ve Atina Antlaşmaları ile
gümrük birlikleri uyumunun sağla-
narak dış sınırlılıkların kaldırıldığını
söyledi.

Öğr. Gör. Dr. C. Coşkun Küçüköz-
men ise “Küresel ve Finansal Kriz ve
Risk Yönetimi” başlıklı sunumunda pi-
yasalardaki son gelişmeleri finansal
kriz çerçevesinde dün, bugün ve gele-
cek şeklinde değerlendirdi. Risk odaklı
denetimde ileriye dönük bakılması ve
değişim ile gelişimin farkında olun-
ması gerektiğini kaydeden Küçüköz-
men, “Sürekli gözü açık her şeyin
farkında olup analiz etmeniz gereki-
yor” dedi. Doğru soruyu zamanında
sorabilmenin de önemi vurgulayan
Küçüközmen, “Piyasa nedir? İnsanlar
piyasaya hep suç atıyorlar” diyerek pi-
yasayı insanların oluşturduğunu ve
dolayısıyla suçlayamayacaklarını söz-
lerine ekledi.

14 Mayıs Perşembe
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� Uzun zamandır tango öğrenmek isti-
yordum fakat bir türlü fırsat bulama-
mıştım. Şu an birinci sınıf öğrencisiyim.
Anadolu Üniversitesi’nde Dans Kulübü
olduğunu öğrenince kendi kendime ‘bu
fırsatı kaçırmamalıyım’ dedim. Tangoyu
gerçek anlamda öğrenmek ve ilerlemek
istiyorum. Burada öğrendiklerimle ye-
tinmeyip kendimi daha fazla geliştir-

meyi düşünüyorum. Üniversitemizde kar amacı gütmeden böyle
bir hizmet verilmesi muhteşem bir şey. Umarım kulüp çalışmaları
hep devam eder.

� Dans Kulübü’nün tango ders-
lerine her salı katılmakta ve
büyük bir keyifle sürdürmekte-
yiz. Tangonun bize fiziksel katkı-
ları olduğu kadar sosyal
hayatımızda da katkıları var. Bir
hobi olarak hayatımızdaki yerini
aldı. Dans Kulübü çok sıcak bir
ortama sahip ve çok eğlenceli.
Burada hem güzel arkadaşlıklar

kuruyoruz hem de bizi fakülte dışında da değişik faaliyet-
lere sevk ediyor. Örnek olarak şehirde düzenlenen tango
gecelerini verebiliriz. Bu kulübün üyesi olmaktan çok mem-
nunum.

� Üniversitemizin Dans Ku-
lübü’nde tango derslerine katılı-
yorum. Burada ücretsiz olarak
dünya tangolarını öğreniyoruz.
Derslerimizin haftada bir gün ol-
masına karşın pek çok şey öğ-
renmekte ve bundan haz
almaktayım. Burada olmaktan
dolayı çok mutluyum. Milango
gecelerine katıldığımda dans edebilmek beni çok mutlu edi-
yor. İleride iyi bir tangocu olarak okulumu temsil etme şan-
sını yakalamayı umuyorum.

İlyas Çalışkan Fen FakültesiGülşah Söylemez Eğitim Fakültesi

� Anadolu Üniversitesi Dans Kulübü’ne
yoğun ders programımdan kaynaklanan
büyük stresten kurtulmak amacıyla geçen
sene kaydoldum. Dans Kulübü’nün tango
grubunda iki senden bu yana dans ediyo-
rum ve dans etmeye bu kadar geç başla-
dığım için üzüntü duyuyorum. Kulüp
etkinlikleri kapsamında AKM’de düzenle-
nen gösterimize katılma şansı yakaladım.
Sahne arkasındaki heyecan, hayatımda yaşadığım en güzel dene-
yimlerden biriydi. Herkese kulübümüze katılmayı tavsiye ederim.

C. Emre Ersan Sivil Havacılık Yüksekokulu

� Dans Kulübü’ne altı aydır üye-
yim. Açıkçası kulübe ilk katıldı-
ğımda bu kadar fazla üyenin
olduğu bir yerde verimli bir eği-
tim alabileceğimi düşünmemiş-
tim. Ancak Alemdar hocamızın
özverili yaklaşımı sayesinde tan-
goda ilerleyebileceğime inanı-
yorum artık. Aldığım eğitim

sayesinde tango artık benim için televizyonda izlediğim bir
dans olmaktan çıktı ve peşine düştüğüm ve asla bırakmayı
düşünmediğim figürlere dönüştü.

� Şu an hazırlık sınıfı öğrencisi-
yim ve Dans Kulübü’nün tango
grubunda vakit geçirirken stres-
ten uzaklaşıyorum. Dans etmek
terapi gibi oluyor. Kulübe gel-
meden önce herkes gibi benim
de önyargılarım vardı ama şu an
burada dans ederek vakit geçir-
mekten çok mutluyum. Herkesin
denemesini öneriyorum. Tango dersleri gayet istikrarlı bir
şekilde her hafta devam ediyor. Gerçekten de bir sürü öğ-
renciyi aklındaki tüm sorunlardan uzaklaştıran bir sosyal
aktivite olmayı sürdürüyor.

Deniz Uçar Güzel Sanatlar Fakültesi

Okan Azizaoğlu İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi

� Dans Kulübü’nün bana kişisel
gelişimimde pek çok katkısı ol-
duğunu söyleyebilirim. Hem
kendime olan güvenim arttı hem
de insanlarla olan iletişimim ge-
lişti. Burada çok iyi arkadaşlar
edindim. Tango çok zarif ve
içimden gelerek yaptığım bir
dans. Tango ile kendimi ifade

edebildiğimi düşünüyorum. İyi ki buradayım. Tüm arkadaş-
lara katılmalarını tavsiye ediyorum.

� Bu üniversiteye geldiğim zaman bura-
nın pek çok imkanı olduğunu fark ettim.
Tango da bunlardan biriydi. Uzun zaman-
dır hep tango yapanları görür, hep yap-
mak ister ama bir türlü imkan
bulamazdım. Dans etmeye başladıktan
sonra bunun beni ne kadar mutlu ettiğini
fark ettim. Yolda yürürken tango adımları
attığımı fark ettim. O zaman tangonun
beni ne kadar etkilediğini anladım. Dansa başladıktan sonra ken-
dini müziğe bırakmak çok heyecan verici. Bence herkes bu mutlu-
luğu tatmalı.

Işık Ulubaş Eğitim Fakültesi

Göktuğ Deniz İktissadi ve İdari Bilimler Fakültesi

Balista Emilova Sasheva Fen Fakültesi

Dans Kulübü
üyeleri yanıtladı...

Kulübünüzün size
katkıları neler?

Bursa Uludağ Üniversitesi Bahar Şenlikleri

Bursa Uludağ Üniversitesi Bahar Şenlikleri

Dansan 3. Dans Gösterisi Latin Gurubu

Dansan 3. Dans Gösterisi Latin Gurubu

Boğaziçi Üniversitesi Büdans Dans Festivali

3.Dans Anadolu Yılsonu Gosterisi


